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Styrelseprotokoll 2024-10-09 

NUMMER: 9 
Styrelsemöte 2024-10-09 
Plats: Härnösands ridklubb  
Tid: kl. 18:00-20:00 
 
Närvarande: : Caroline Frank, Charlotte Norén, Carola Pålsson, Karin Silvfersten  Sara Lindberg, Marie-
Louise Lunneborg och Kim Lundberg 
 
Deltar på telefon/digitalt: Lillemor Andersson, Tina Rellos 
 
Frånvarande: Erika Vesterholm 
 
Personalrepresentant: Annika Lundkvist 
 
Inom Härnösands ridklubbs styrelse visar vi respekt för varandra. Det innebär att vi håller vad vi lovar men säger 
till när vi inte hinner med, vi sätter egna gränser. Vi har högt i tak och ger feedback om vad vi tycker direkt till den 
det berör. Vi besitter mycket kunskap och vi inkluderar dom som är nya. Vi låter alla komma till tals och vi ber om 
ordet innan vi talar. Det som sägs i rummet stannar där och vi representerar alltid styrelsen både på möten och 
mellan möten. Till våra möten kommer vi pålästa och väl förberedda.  
  

§1.  Mötets öppnande Caroline Frank öppnar mötet. 
 
§2.  Val av mötesordförande   
Mötet väljer Caroline Frank 
 
§3.  Val av mötessekreterare    
Mötet väljer Carola Pålsson 
 
§4.  Val av justerare   
Mötet väljer Sara Lindberg 
 
§5. Fråga om beslutsmässighet, anmälan av ersättare. 
Mötet är beslutsmässigt. 
 
§6. Fastställande av dagordningen och anmälan övriga frågor   
Dagordningen fastfälls 
 
§7.  Föregående protokoll  
Styrelsen beslutar att lägga protokoll 20240904 till handlingarna 
 
§8. Roller hos styrelsen, vi går laget runt för att presentera oss för Annika. 
Caroline Frank: Ordförande, personalutskott, arbetsutskott, boxgruppen och 
kommunikationsgruppen. 
 
Lillemor Andersson: Vice Ordförande, arbetsutskotten. 
 
Tina Rellos: Ledamot, Personalutskott. 
 
Sara Lindberg: Suppleant, Personalutskott. 
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Marie-Louise Lunneborg: Ledamot, Kassör, Hoppträning och Hopptävling (tävlingssektionen). 
 
Charlotte Norlén: Ledamot, Boxgruppen, Tävlingssektionen, Sponsring inför hopptävlingarna.  
Karin Silvfersten: Ledamot. 
 
Erika Vesterholm: Ledamot, kommunikation. 
 
Carola Pålsson: Suppleant, Sponsring, Personalutskott. 
 
Kim Lundberg: Representant USEK  
 
Anmälda frågor:    
 
§9. Projektstöd för utökad bemanning, se beslutsunderlag. 
Mötet beslutar att Frida Frank åker på föreningskonferensen. 
 
 
§10  
  
 
Rapporter (rullande):  
§11. Verksamhetschef  
Mån och Tors: Ekonomi 
Mån och Tors: Personalmöten inkl Robert 
Lucy är såld.  
Billy har varit till veterinären och skall nu sättas igång.  
Praktikanter:  
- En praktikant från Jensen som studerar Ledarskapsutbildning, praktikperioden är till årsskiftet.  
- En praktikant från Barn och Fritidsprogrammet, praktikperiod 3veckor. 
- En praktikant från Praktiska gymnasiet, praktikperiod till årsskiftet. Skolan betalar 
11000kr/termin.  
- Två stycken praktikanter som är placerade av Härnösands kommun, tre dagar i veckan. 
Avstämning för utvärdering för fortsatt praktik kommer genomföras.  
 
16/10 besöker 65+, från brottarföreningen, ridskolan. Detta är en aktivitet i det stöd vi ansökt av 
Svenska ridsportförbundet.  
 
10/10 Devocy intervjuar verksamhetschef gällande projektet Talangattraktion Höga Kusten, som 
går ut på att använda platsen Höga Kusten och dess mervärden för att stärka regionens möjlighet 
att attrahera, rekrytera och behålla medarbetare. 
https://www.devocy.com/case/talangattraktion-hoga-kusten/ 
 
Internutbildningar för utbildning, inspiration av personalen har påbörjats, första föreläsningen 
genomfördes av Peter Härnstam.  
 
Verksamhetschef har påbörjat möten med USEK.  
 
Ett möte med Örnsköldsviksortens ryttarklubb och Kramfors Ridklubb har bokats för att dela 
erfarenheter och goda exempel mellan klubbarna.  
 
 
 

https://www.devocy.com/case/talangattraktion-hoga-kusten/
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§12. Ekonomi 
Inget att rapportera.  
 
§13. Ungdom  
Spökkvällen är kommunicerad på sociala medier, stort intresse redan nu. Ingen övernattning 
genomförs i år. USEK önskar att fler vuxna deltar för barnens säkerhet under promenaden.  
 
Julshow: USEK behöver ta ett beslut om och hur detta skall genomföras. Vid beslut om 
genomförande bör aktiviteten inte genomföras den 7/12 då Nordvik har julmarknad.  
 
§14. Tävling och Träning 
225st anmälda till helgenstävlingar. Fina priser från våra sponsorer.  
Två Hoppträningar kvar och en dressyrträning kvar, för året.  
 
§15. Kommunikation  
Kommunicera ut att julkalendrarna har kommit och finns att köpa på kontoret. Priset är 100kr och 
ridklubben tjänar 50kr/kalender.  
 
Ansvarig för Sverigeponny (Göteborg Horse Show) har återkopplat gällande vår hemsida:  
” Måste även passa på att säga vilken otroligt genomarbetad webbsida ni har för Härnösands RK, 
en av de bästa ridklubbshemsidorna jag sett” 
 
§16. Sponsring  
Ny skylt sponsrad av Praktiska gymnasiet.  
 
§16. Ordförande  
Styrelsen har uppvaktat Michaela som är mammaledig.  
Lönesamtalen är under genomförande.  
 
Idrottsforum Sollefteå 4-5/10 – intressanta föreläsare och diskussioner mellan föreningarna.  
Kontakt togs med brottarföreningen och deras 65+ grupp ska besöka oss i närtid så att vi kan 
uppfylla målen men en del av vårt projektstöd som vi sökt. 
 
Ordförande informerade om möjligheten att söka till idrottsskolan inför sommarens aktiviteter.   
 
Föreningskonferens Mittsvenska 20-21/9 
Annika, Caroline, Frida, Lotta och jag deltog. Mycket samtal mellan föreningarna och en föreläsning 
om Främja projektet i Örnsköldsvik.  
Stipendium från Sollefteå RS, vi har möjlighet att söka pengar för enskild elev eller insatser för barn 
och unga. 
Vi kan söka pengar från Mittsvenska för aktiviteter för unga så som tidigare, max 10 000 kr  
Vi pratade om hur vi ska uppnå Ridsport 2023 och jag kollade så att vår VP följer bra vilket den gör.  
 
Kommundialog 
Ridstigen vid Myran blev väldigt smal och en P-skylt har satts upp så ryttare kan skada sig på den. 
Har haft dialog med Ulf och dom har röjt upp stigen ytterligare och tagit upp frågan om skylten 
med Kommunfastigheter, jag har erbjudit vår hjälp att vara med och utforma stigen säkert.  
Ingen återkoppling om skrivelsen där vi önskar att lånet löses upp. inte heller något om röjning av 
betet men Robert ska börja röja nu nere på anläggningen.  
 
För mer information se bilaga rapport från Ordförande.  
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§17. Övriga frågor   
Bingotterna är beställda och kommer v45 
Beställningar kan göras i mitten av sep.  
Julkalendrarna kommer tidigare och finns nu på kontoret.  
Vad tjänar vi:  
Enkellott 38kr/lott 
Dubbel 76kr/lott 
Julkalender 50kr/kalender.  
Medlemspack: De packar färdiga paket, i detta fall 10st enkellotter och två dubbellotter med ett 
följebrev. Inget som kostar extra.  
Har beställt 270st medlemspack och resterande lösa lotter. 
 
§18. Nästa möte  
2024-11-06 
 
§19. Beslutades vid mötet   
Utreda möjligheterna för utökad bemanning. 
Maria Enkvist (praktikant) deltar på ett styrelsemöte.  
Ändra annonsen på hemsidan under rekrytering till spontanansökan.  
 
§20. Rapporteras från mötet  
Julkalendrarna har kommit till kontoret och kan kommuniceras ut till medlemmarna. Se §15. 
Kommunikation. 
 

 
    

    
Caroline Frank (mötesordförande)    (mötessekreterare) 
 

    

    
 (justerare) 


